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la taula territorial dels Jocs, amb la pre-
sència dels alcaldes dels municipis que 
serien seu, els consells comarcals i els 
presidents de les federacions d’esports 
d’hivern de Catalunya i Espanya. Cal re-
cordar que Barcelona i els Pirineus van 
començar a treballar amb una 
candidatura només catala-
na el 2010, a la qual es va 
sumar l’Aragó per exi-
gències del COE en 
el seu moment. 
Abans ja s’havia 
treballat en una 
proposta de re-
partiment de 
seus només a Ca-
talunya, que ara 
ha estat modifica-
da lleugerament. 
En aquesta reunió 
es van  pactar els de-
talls d’una candidatura 
que hauria de poder acollir 
114 proves olímpiques i 30 de 
paralímpiques.  

El nou projecte, treballat sobre la ba-
se de la primera proposta olímpica d’ara 
fa gairebé deu anys, proposa repartir les 

L’estrany ostracisme 
de l’exblaugrana 
Denis Suárez

da passada, però, va jugar tots els partits 

Ahir Carlos Mouriño es va pronunci-
i va carregar un cop més contra el ju-

gador. El va acusar de ser “deslleial” i 
d’estar en contra de totes les sortides 
possibles que li han proposat. “Li vam 
buscar quatre possibles sortides. Fins 
i tot en alguna li pagaven més del que li 
donem nosaltres. Un club li oferia 12 
milions nets per tres anys”, va exclamar 
el mandatari gallec, que va insistir que 

i tenir contracte en vigor fins 
al 2024, no seguirà al Celta mentre ell 
estigui al capdavant de la institució. “No 
vull un futbolista que ens traeix i que 
s’ha passat un any fent una campanya 

da i ven un jugador de la casa per gua-

Després de la compareixença del 
president, Denis va contestar a les xar-
xes socials amb un fil a Twitter des-
mentint punt per punt les paraules de 
Mouriño i demostrant el seu amor pel 
club gallec: “M’heu sentit oferir soluci-
ons sense cap agència pel mig al club 
per arreglar-ho tot i poder complir el 
meu somni, que és vestir la samarreta 
del Celta i encara ho continua sent”, va 
concloure en el seu comunicat, en què 
va negar haver cobrat cap comissió. 
Mentre dura la polèmica, Suárez treba-
lla al marge dels seus companys junta-

ment amb Santi Mina, sobre el qual pe-
sa una sentència per abús sexual. “Tot 
plegat està afectant molt la imatge del 
club”, ha dit Mouriño. 

L’AFE defensa el jugador 
L’Associació de Futbolistes Espanyols 
(AFE) denuncia el tracte a Denis per 
part del Celta, després que l’equip no 
convoqués el jugador per anar a la gira 

Denis Suárez, jugador del Celta de Vigo i exblaugrana, durant un partit amb 
l’equip gallec la temporada passada. 

El president del Celta de Vigo li manté el veto per 
un presumpte cobrament de comissions

FUTBOL

Guerra oberta al Celta de Vigo. El presi-
dent del club, Carlos Mouriño, i Denis 
Suárez, exjugador del Barça, porten me-

ques de l’un contra l’altre. Tot va co-

de l’entitat gallega l’estiu passat per 
anar-se’n al Reial Madrid. Un fitxatge 
que, degut al potencial del jugador, es va 
anunciar fins i tot a les xarxes socials 
blanques. El problema va arribar quan 
Mouriño va acusar Suárez d’anar con-

client de la mateixa agència de repre-
sentació (Intermedia Sport Player) que 

Mouriño va carregar contra l’agència 
per la “subhasta” que va fer amb el ta-
lent i fins i tot va insinuar que Denis ha-
via cobrat una comissió per l’operació. 
L’episodi va explotar encara més quan 
el jugador de 28 anys va aplaudir el co-
municat que va fer l’agència de la qual és 
client criticant el president del Celta i 
demanant-li una rectificació. Uns 
aplaudiments als quals es va afegir Ia-

i també cli-
a ell 

no han tingut les mateixes repercussi-
a Suárez, que viu apartat de 
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de Mèxic i els Estats Units. L’AFE sol·li-
cita que pugui fer els entrenaments sen-
cers i la resta d’activitats tècniques i 
preparatòries en igualtat de condicions 

Reafirmant l’AFE, Toni Roca, advo-
cat especialitzat en futbol, defensa: 
“Separar un jugador de la resta de com-
panys és mòbing. Això està prohibit, és 
il·legal”.

“Catalunya està a punt per acollir uns Jocs d’Hivern el 2030”

JOCS OLÍMPICS

Malgrat que el Comitè Olímpic Espa-
nyol (COE) va treure la bandera blan-
ca a l’hora de defensar una candidatu-
ra olímpica als Pirineus per als Jocs 
d’Hivern el 2030, el govern de la Gene-
ralitat segueix decidit a tirar endavant. 
Tancada ja l’etapa en què la idea era 
anar de bracet amb l’Aragó, el govern 
català va presentar els detalls d’una  
candidatura només catalana amb l’as-
piració que sigui aprovada pel COE . De 
moment, tal com ha explicat la conse-
llera de Presidència, Laura Vilagrà, no 
hi ha resposta del COE a la proposta 
catalana. 

A la roda de premsa amb la conselle-
ra Laura Vilagrà, la directora de l’Ofi-
cina Olímpica, Mònica Bosch, va defen-
sar  aquesta candidatura: “Portem des 
de l’any 2008 organitzant competicions 
d’esports d’hivern. Estem a punt. Po-
dem presentar una candidatura que si-
gui sostenible, que representi un canvi 
de paradigma olímpic”. La roda de 
premsa es va fer després de la reunió de 
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Per als esports de gel, s’aposta per 
l’àrea metropolitana, amb instal·lacions 
a Barcelona, Badalona i la gran novetat, 
un nou centre d’alt rendiment d’esports 
de gel a Gavà. Al Palau Sant Jordi s’hi fa-
ria el patinatge artístic i el patinatge de 
velocitat de pista curta; l’hoquei sobre 
gel seria al nou Palau del Barça i a 
l’Olímpic de Badalona; el patinatge de 
pista llarga, a la Fira de Barcelona, i el 
cúrling, al nou CAR  de Gavà. 

El referèndum, paralitzat 
El Comitè Olímpic Internacional enca-
ra no ha escollit la seu dels Jocs del 
2030. Vancouver, Salt Lake City i Sap-
poro s’hi han mostrat interessades. Per 
arribar a presentar candidatura, però, 
cal que ho faci el COE, que defensava 
una candidatura d’unitat amb l’Aragó 
que va ser impossible per la posició del 
govern de Javier Lambán. Ara la Gene-
ralitat segueix treballant per convèncer 
tant el COE com el COI.  

Segons Vilagrà, el referèndum anun-
ciat en el seu moment al Pirineu se-
gueix “paralitzat” ja que, diu, “no vota-
rem fins que el Comitè Olímpic validi 
oficialment la nostra candidatura”.e

proves de neu en cinc estacions dels Pi-
rineus: Espot (snowboard, eslàlom ge-
gant paral·lel), Beret, Baqueira 
(snowboard i freestyle, snowbo-
ardcross, skicross, snowboard i freesty-
le aerials, bamps, halfpipe, slope style, 

biatló i esquí de fons), la Molina-
Masella (esquí alpí, descens, 

supergegant, eslàlom ge-
gant, eslàlom) i Boí Ta-
üll (esquí de munta-
nya, esprints i re-
lleus). Les proves 
de biatló i esquí de 
fons, que anaven a 
estacions aragone-
ses quan encara es 
treballava amb 
aquest govern, ara 
anirien a Baqueira 
Beret. A més, se se-

gueix defensant portar 
les proves que requerei-

xen grans instal·lacions ine-
xistents al Pirineu a l’estranger, 

amb els salts de trampolí i el circuit de 
lliscament a Sarajevo o els Alps. Aques-
tes possibles seus, però, encara no s’han 
definit del tot. 
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